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OR-vergadering 5 september 2023 

OR -vergadering dinsdag 5 september 2023 “De Eglantier” 
 

Aanwezig: Danielle, Patricia, Naomi, Carlos, Dianne, Annemieke, Evelien (namens school), 

Mandy, Patrick, Renske. 

Afwezig:  Kyra 

 

Welkom 

Patricia opent om 20.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom.    

 

Punt 1 

Welkom nieuwe leden 

Kyra is de nieuwe penningmeester, i is helaas niet aanwezig. Kyra is al in overleg geweest met Carlos, 

er wordt gewerkt aan bevoegdheden van KvK voor ubo en bank. Achter de schermen zijn al bezig 

met financiën. Het nieuwe lid Annemieke is wel aanwezig,  en zij heeft een korte introductie gedaan. 

 

Punt 2 

Sinterklaas 

Naomi en Dianne doen deze activiteit. Patricia geeft dit aan Sandra door, zodat we opgenomen 

kunnen worden in de groeps app. Afspraak maken Naomi, Dianne en Patricia voor de overdracht en 

wat er gedaan moet worden, waar reserve cadeaus staan en wat er eventueel nog bijgehaald moet 

worden.  

 

Evelien vraagt naar status nieuw pak voor Sinterklaas. Patricia geeft aan dat de winkel voor de 

kleding pas 1 oktober open gaat. Gaat om een pak met baard, haren, etc wat minstens 10 jaar mee 

gaat. Er gaat ook gezocht worden naar andere Pieten pakken. Mandy geeft aan dat de haren en 

baard wel onderhouden moeten worden om de levensduur te verlengen. Extra geïnde ouder bijdrage 

van vorig jaar (1000) is ingedeeld om gebruikt te worden voor nieuwe pakken Sinterklaas en Pieten. 

 

Punt 3 

Schoolfotograaf  

3 november komt de schoolfotograaf. Patricia heeft gevraagd aan Tessa van de bso een lijst met 

namen voor kinderen op de vrijdag met broer/zus op school. Deze lijst is nog niet compleet (geen 

namen). Er is ook een lijst binnen van José voor broers/zussen op school danwel RH danwel IB, hier 

wordt een schema voor gemaakt door Patricia, Danielle en Dianne. 

 

Punt 4 

Kerst  

Op donderdag 21 december is er een kerstdiner. Er moet nog navraag gedaan worden wat er vanuit 

OR verwacht wordt en hoeveel mensen er moeten helpen.  

Afgelopen jaar diverse problemen (last-minute verandering toch binnen staan), aangegeven bij 

Yvonne en dit jaar willen we meer duidelijkheid van te voren. 

Danielle moet nog aan Yvonne doorgeven welke nieuwe soepketels zij kan aanschaffen voor de 

warme chocolademelk. 
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Activiteit Kerst ligt bij Naomi, ze zal samen met Patricia overleg hebben. Mandy geeft aan dat ze zou 

kunnen helpen hierbij zoals het er nu naar uitziet qua werk. Renske geeft aan dat op de school waar 

ze zelf werkt er ook een kerstdiner is op dezelfde datum. 

Evelien vraagt of er op de planning staat dat er een aantal kunstkerstbomen vervangen zouden gaan 

worden. Patricia geeft aan dat de begroting pas gisteren is doorgestuurd door Carlos, deze moet nog 

gelezen worden ook door Yvonne dus daar kan nog geen duidelijkheid over gegeven worden. 

Mandy verteld dat ze een kerstboom op de zaak heeft staan die ze niet gebruiken dus die zou 

gedoneerd kunnen worden. Evelien geeft aan dat het fijner is om allemaal dezelfde bomen te 

hebben zodat ze uitgewisseld kunnen worden. Patricia stelt voor als optie om het per locatie te 

bekijken om nieuwe bomen te halen. Voor nu moet eerst de lijst van Carlos doorgenomen worden en 

in gesprek gegaan met Yvonne om te controleren of budgetten kloppen. 

Aangegeven wordt dat na kerstdiner afgelopen jaar kinderen in hun eentje naar buiten zijn gestuurd 

door leerkracht, terwijl ouders er nog niet waren. Waarom is er na afloop geen gezamenlijk 

samenkomen op 1 gebouw zodat er een algehele afsluiting is. 

 

Punt 5 

Nieuwe begroting 2023-2024  

Carlos stuurt via what´s app verdere info. 

Budget geld komt binnen via ouderbijdrage en via gemeente (Delftpas), sommige ouders geven 

meer. Nu op de rekening binnengekomen euro 22.415 voor schooljaar tot aan juni 2024. Normaal 

gebruiken we rond de euro 20.000. Dit geld wordt gebruikt voor o.a. fotograaf, euro 1000 als 

reservering voor lustrum, OR activiteiten worden ermee betaald (sinterklaas, kerst, pasen, …), 

schooltuinen, sportdag, cadeau’s voor groep 8. We hebben minder gebruikt dan binnengekomen en 

hebben nu zo veel reserve dat het geld uitgegeven moet worden. Euro 7000 wat gebruikt “moet” 

worden dit jaar zodat er eind van dit jaar euro 10.550 aan reserve staat.  

Budget per onderdeel wordt rondgestuurd zodat ieder een inschatting kan maken wat er gedaan kan 

worden. 

 

29 november zijn de leden van de OR uitgenodigd door Carlos voor een presentatie en borrel op de 

TU. 

 

Evelien geeft aan dat begroting op punt Bussen aangepast moet worden want dit is een stuk duurder 

en meer geworden. Patricia pikt dit op met Yvonne. 

 

Punt 6 

Evaluatie Avondvierdaagse 

Patricia heeft een melding gekregen dat de evaluatie nog niet is doorgegeven door Patrick. Hij geeft 

aan dat hij niets gehoord heeft vanuit ouders/helpers en daardoor geen terugkoppeling kan geven. 

Mandy geeft aan dat het rommelig was: zowel avondvierdaagse zelf als vanuit school, vooral punt 

communicatie (brief anders opstellen, duidelijkheid als helper kun je niet zelf meelopen met kind, 

pakje drinken vanuit school overbodig zeker met beeld op gezonde school – trek een lijn met regels 

voor sportdag). Gemeenschappelijke rustplek was heel fijn. Ouders betalen zelf om mee te doen aan 

avondvierdaagse, dit wordt niet betaald vanuit OR. Jammer dat er niet gelopen wordt met een vlag 

en zelfde t-shirts. Jammer dat er op de laatste dag bij binnenkomst geen gezamenlijk moment is. Op 

de rustdag is er niemand aanwezig om te controleren of er gelopen is en als aanspreekpunt. Renske 

vraagt of er vanuit OR geregeld kan worden dat er elke dag (dus 5 dagen) iemand van OR aanwezig is.  
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Patricia geeft aan dat de brief op tijd is nagekeken, ingeleverd en aangepast vanuit OR, maar werd op 

vrijdag meegegeven of zelfs pas op maandag terwijl deze maandag ingeleverd had moeten worden. 

Enveloppen met geld van ouders waren open gemaakt waardoor lastig te controleren was wie 

betaald had. Extra reminder in nieuwsbrief of extra los bericht via Social Schools voor aanmeldingen. 

 

Punt 7 

Jaarplanning feesten en partijen (aanspreek personen)  

Evelien: aangevraagd is om te weten wie aanspreekpunt is per activiteit, kan de OR een lijst 

aanleveren van namen per activiteit. Patricia geeft aan dat deze lijst al bekend was – vermeldt in de 

notulen welke al voor de zomervakantie verstuurd zijn. Deze notulen zullen nogmaals gestuurd 

worden, waardoor Evelien deze lijst kan aanvullen met namen van hun kant.  

 

Punt 8 

Communicatie naar leerkrachten m.b.t. OR en/of activiteiten 

Mandy: is het een idee om als OR bij de activiteit te zitten zodat we vanuit OR ook weten wat er 

eigenlijk gedaan wordt. Patricia geeft aan dat er vanuit school contact met OR opgenomen moet 

worden met wat er verwacht wordt, wat er gehaald moet worden (incl. allergie lijst). Evelien zal dit 

oppakken. 

Evelien: leerkrachten hoeven hun privé nummer niet te geven. Voorstel is om een groep aan te 

maken via Social Schools (bijv werkgroep Sportdag) zodat er op die manier gecommuniceerd kan 

worden ipv via what’s app. Dit is een goede oplossing, maar enkel als Social Schools 100% werkt. 

Voor nu what’s app groep aanhouden (Sinterklaas) om er zeker van te zijn dat communicatie goed 

verloopt zolang Social Schools nog niet perfect werkt. 

 

Activiteiten die open staan: 

- Kerst (activiteit vanuit school : avond/ontbijt/toneel) = Naomi + Annemieke 

- Kerststukjes = Naomi + Annemieke 

 

Rondvraag 

Mandy: bij legoleague werd aangegeven dat er budget beschikbaar is en er is een vader in de groep 

om te komen pitchen voor de legoleague om dit meer vorm te geven zodat het als plusklas gebruikt 

kan worden. Patricia geeft aan dat extra OR budget gebruikt moet worden voor activiteiten die door 

alle kinderen gedaan kunnen worden, en de legoleague is een buiten activiteit. 

Mandy vraagt nog om kerstbomen 2e hands te kopen/als gift te krijgen ook in kader van 

milieubewustheid. Danielle geeft aan dat er een factuur aangeleverd moet worden indien er iets 

gekocht wordt. Er zal een afweging gemaakt worden voor kosten van de bomen en mogelijke opties. 

 

Patricia sluit om 21:42 uur de vergadering.  

De eerstvolgende vergadering is op 24 oktober. 


